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Sēde sasaukta 23.11.2021.plkst. 13:02. 

Sēde atklāta 24.11.2021.plkst. 16:00. 

 

Darba kārtība 

1. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumā Nr.3. un Nr.7.;  

2. Par Baldones novada pašvaldības struktūrvienību darbību regulējošo administratīvo un normatīvo 

aktu izvērtēšanu un atcelšanu.  

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, Juris Jerums, 

Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks. 

Pašvaldības darbinieki:   

Jolanta Jansone,  Jānis Zvaigzne, Liesma Gorelova. 

Sēdē nepiedalās: Kristīne Legzdiņa, Viktorija Baire. 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
 

Žilko atklāj sēdi un informē par darba kārtībā izskatāmajiem jautājumiem. 

Žilko paziņo – viņš likumā noteiktajā kārtībā saņēmis Kristīnes Legzdiņas iesniegumu par to, ka viņas 

Covid-19 vakcinācijas sertifikāts ir derīgs, par to viņš informējis Vēlēšanu komisiju un līdz ar to no šī 

brīža Kristīnei Legzdiņai tiek atjaunotas deputāta pilnvaras. Otrs paziņojums par Aigaru Vītolu, viņam 

nav vakcinācijas sertifikāta, bet Vēlēšanu komisija ir sazinājusies ar nākamajiem kandidātiem no 

attiecīgās politiskās partijas saraksta. Vēlēšanu komisija saņēma divu nākamo pretendentu atteikumus, 

trešais pretendents ir Jānis Vaivods, un viņš izteicis savu piekrišanu, viņam ir arī derīgs Covid-19 

vakcinācijas sertifikāts, tāpēc līdz ar šo brīdi viņš uzsāk pildīt deputāta pienākumus Ķekavas novada 

domē. Žilko aicina Jāni Vaivodu pieslēgties sēdei sistēmā Namejs. 

 

1.  
Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumā 

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – lēmums saistīts ar izmaiņām komiteju sastāvā. 

Zvaigzne papildina ziņojumu – ņemot vērā iepriekš paziņoto, ka Aigara Vītola vietā stājies Jānos 

Vaivods, un lai nodrošinātu pilnvērtīgu domes komiteju darbu, nepieciešams viņu ievēlēt komiteju 

sastāvos, kurās darbojās Aigars Vītols, tas arī ļaus neizjaukt politisko spēku pārstāvniecības 

proporcionalitāti. Izstrādāts lēmuma projekts par divu domes lēmumu grozīšanu, viens attiecas uz 

Finanšu komiteju un otrs – uz Īpašumu komiteju. 

mailto:novads@kekava.lv


2 

 

Žilko lūdz Vaivodu apstiprināt savu piekrišanu strādāt šajās komitejās. 

Vaivods apstiprina savu dalību Finanšu un Īpašumu komitejās. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumā Nr.3.  „Par Ķekavas novada 

domes pastāvīgās Finanšu komitejas sastāva ievēlēšanu” un Nr.7. „Par Ķekavas novada domes 

pastāvīgās Īpašumu komitejas sastāva ievēlēšanu”. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  

 

 

2.  
Par Baldones novada pašvaldības struktūrvienību darbību regulējošo  

administratīvo un normatīvo aktu izvērtēšanu un atcelšanu 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – izvērtējot šos Baldones novada struktūrvienību administratīvos un 

normatīvos aktus konstatēts, ka vairāki no tiek ir pretrunā tiem normatīvajiem aktiem, kurus pēc 

reformas apstiprinājusi jaunā dome. Lēmuma projektā uzskaitīti deviņi dokumenti, kas jāatceļ. Viņš min 

piemēru. Zvaigzne informē, ka visi darbinieki, kuri saistīti ar šiem atceļamajiem aktiem ir pārņemti 

centrālajā administrācijā, tāpēc viņu darbā nekas nemainīsies, tikai tiks novērstas situācijas, kad viņiem 

būs jādarbojas saskaņā ar diviem vai vairākiem pretrunīgiem dokumentiem. Zvaigzne paziņo, ka šis 

nebūs vienīgais šāds lēmums, jo centrālā administrācijā ir vēl citas pārvaldes, kur arī nāksies atcelt 

pretrunīgos Baldones novada pieņemtos normatīvos aktus. Zvaigzne paskaidro, ka tieši tāpēc, lai 

neradītu darbiniekiem pretrunīgas situācijas, viņš lūdzis šo lēmuma projektu iekļaut šodienas ārkārtas 

domes sēdē. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Arnolds Keisters, Dace 

Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Jānis Vaivods, 

Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), “Pret” – 

nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atcelt deviņus Baldones novada domes lēmumus. 

Lēmums Nr. 2. pielikumā.  

 

Žilko aicina nākamreiz, kad skatīs šādu pašu jautājumu, materiāliem pievienot dokumentus, uz kuriem 

ir atsauces konstatējošā daļā. 

 

Sēdi slēdz plkst. 16:15 

 

Sēdes vadītājs:        (1PARAKSTS) J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (2PARAKSTS)    V.Milbrete 
 

1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU ELEKTRONISKO  PARAKSTU  UN  

SATUR  LAIKA  ZĪMOGU 


